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ZAPISNIK 

S 29. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza koja se održala u utorak 17. 
kolovoza 2021. u 19,00 sati u konferencijskoj dvorani Sportske dvorane Samobor, Andrije Hebranga 26a, 
Samobor.   
 
Za sjednicu je predlažen sljedeći 
 

D N E V N I   R E D: 

1. Usvajanje zapisnika s 28. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza koja 
se održala u utorak 15. 06. 2021. 

2. Kontrola realizacije mjesečnih prometa i isplata od  15. lipnja do 16. kolovoza 2021. iz Programa 
Javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2021. 

3. Usvajanje odluke o dodjeli sredstava po raspisanim natječajima pozicija školovanja kadrova, skrbi 
o perspektivnim sportašima, ostali programi i rezerva 

4. Odluka o potpori kandidaturi Nagrada Grada Samobora 
5. Usvajanje odluke o obustavi isplata mjesečnih rata u slučaju neizvršavanja i nepodmirenja obveza 

prema Savezu od strane udruga 
6. Usvajanje odluke o raspisivanju izbora za predstavnike Skupštine, Predsjednika i dva 

potpredsjednika, Izvršnog odbora, Nadzornog odbora za mandat 2021 - 2025 
7. Usvajanje odluke o raspisivanju natječaja za izbor tajnika Samoborskog športskog saveza za 

mandate 2021 – 2025 – potvrđivanje odluke  
8. Zamolba Triatlon kluba Samobor - potvrđivanje odluke 
9. Izmjene i dopune financijskog plana Samoborskog športskog saveza – tehnički rebalans 
10. Obavijest o realizaciji programa Aktivne zajednice 
11. Obavijest o obavljanju liječničkih pregleda sportaša drugi dio godine 
12. Odluka o prihvatu pravdanja sredstava iz odluke o produljenju provedbenog roka programa 

Karate klub Samobor, Rukometni klub Rudar, Košarkaški klub Samobor 
13. Obavijest o realizaciji knjige Samoborski sport 1994 – 2020  
14. Zamolba STK Samobor 
15. Zamolba NK Bregana 
16. Zamolba NK Samoborski otok 
17. Zamolba NK Zrinski – potvrđivanje odluke 
18. Zamolba Odbojkaški klub Samobor 
19. Zamolba NK Zrinski  
20. Zamolba Orijentacijski klub Japetić 
21. Zamolba Konjički klub Mirnovec 
22. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije   

 
 
Nazočni članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza:  
 Miro Kelečić – predsjednik, Dragutin Marović – potpredsjednik, Martina Bublić - član,  Mladen Vlahović 
– član,  Vladimir Čerkez – član, Darijo Gaća - član 
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Odsutni: Davor Cipek – potpredsjednik, Saša Kolman – član, Ljiljana Šurbek Bošnjak – član 

 Ostali nazočni: Marijana Radek – tajnica SŠS, Milan Garašić – predsjednik NO 

Predsjednik Miro Kelečić pozdravlja nazočne  i otvara 29. sjednicu Izvršnog odbora SŠS za mandatno 
razdoblje 2017. – 2021.,  utvrđuje kvorum i predlože usvajanje dnevnog reda kojeg su članovi IO primili u 
materijalima za sjednicu. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 
       
                                                                           Ad. 1 
 

Članovi Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza  jednoglasno su javnim glasovanjem, donijeli 
odluku o verifikaciji zapisnika  s 28. redovne sjednice Izvršnog odbora Samoborskog športskog saveza 
održane u utorak 15. 06. 2021. 
 

Ad. 2 
 
Pod točkom 2. članovi Izvršnog odbora proveli su kontrolu realizacije mjesečnih prometa i isplata od 15. 
lipnja do 16. kolovoza 2021. iz Programa Javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2021. 
Predsjednik otvara raspravu i po zaključenju rasprave Izvršni odbor jednoglasno je usvojio kontrolu 
realizacije mjesečnih prometa po dokumentu dostavljenom u materijalima za sjednicu.  
 

 
Ad 3. 

 
Pod točkom 3. izvršni odbor SŠS razmatralo se usvajanje odluke o dodjeli sredstava po raspisanim 
natječajima pozicija školovanja kadrova, skrbi o perspektivnim sportašima, ostali programi i rezerva 
Predsjednik navodi da su komisije za formalne uvjete i vrednovanje odradile posao te predlaže usvajanje 
raspodjele po natječajima kako je navedeno u zapisniku i prijedlogu komisije za vrednovanje. 
Po završetku rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno usvaja odluku o odobrenju 
sredstva po sljedećoj raspodjeli: 
 

Karate klub Samobor Troškovi prijevoza, smještaja EP Finska - 
Skrb o perspektivnim sportašima 

19.253,00   

   
 

Ad 4. 
 

Pod točkom 4. izvršni odbor SŠS razmatralo se usvajanje Odluke o potpori kandidaturi Radio Samobora 
za Nagradu Grada Samobora za životno djelo. 
Po završetku rasprave IO Samoborskog športskog saveza jednoglasno donosi odluku o davanju potpore 
kandidaturi Radio Samobora za Nagradu grada Samobora za životno djelo. 
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Ad 5. 
 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 5. dnevnog reda razmatrao je dopis upita 
dostavljen od strane Karate kluba Samobor vezano na odluku o obustavi isplate mjesečne rate za srpanj. 
Predsjednik je obrazložio zahtjev i otvorio raspravu. 
Tajnica je navela da je Karate klub Samobor bio u obvezi do 10. lipnja 2021. dostaviti izvještaj o utrošku i 
pravdanju sredstava iz Odluke o produljenju provedbenog roka programa  od 09. prosinca 2020.godine. 
Kako Karate klub Samobor isto nije dostavio stručna služba/tajnica je poslala podsjetnik 15. lipnja 
2021.da se dostavi izvještaj. Karate klub Samobor nije odgovorio niti se javljao po tom pitanju narednih 
1,5 mjesec. Zbog neizvršavanja obveza po pitanju pravdanja proračunskih sredstava privremeno je 
zaustavljena isplata mjesečne rate za srpanj Karate klubu Samobor radi nedostavljanja izvješća nakon 
podsjetnika kao niti javljanja ili dostave ikakvog obrazloženja u Savez. 
Darijo Gaća  je naveo da je Karate klub Samobor bio u obvezi dostaviti izvješće kao i sve ostale udruge jer 
se proračunska sredstva moraju opravdati u skladu s svim Ugovorima i odlukama, aktima i pravilima te 
ne vidi problem zašto je  Karate klub Samobor to propustio napraviti. 
U raspravi je sudjelovao i Milan Garašić koji navodi da bi bilo dobro poslati udrugama prije obustave 
obavijest o stopiranju isplata sredstava u slučaju nedostavljanje izvješća o realizaciji programa. U 
raspravi su učestvovali Vladimir Čerkez, Martina Bublić, Miro Kelečić i Mladen Vlahović. 
 

Po završetku rasprave Izvršni odbor donosi odluku kojom se traži da se napravi promemorija 
vezano na privremenu obustavu sredstava i da se navedu članci Ugovora, akti Saveza, odluke i 
Zakoni na koje se stručna služba/tajnica poziva kod privremenog stopiranja sredstava udrugama 
koje na vrijeme ne dostavljaju izvješća o namjenskom trošenju sredstava. Predlaže se za buduće 
da se definira točna procedura postupanja u ovakvim slučajevima. 

 
                                                                         Ad. 6. 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza razmatrao je pod točkom 6. dnevnog reda usvajanje odluke 
o raspisivanju izbora za predstavnike Skupštine, Predsjednika i dva potpredsjednika, Izvršnog odbora, 
Nadzornog odbora za mandat 2021 – 2025. 
Sukladno Statutu izbori za dužnosnike SŠS moraju se raspisati najkasnije dva mjeseca prije isteka 
mandata 10. 11. 2021. godine. 
Izborna sjednica Skupštine bi se održala 07. 10. 2021. godine. 
Nakon rasprave Izvršni odbor donosi jednoglasno odluku o objavi izbora za predstavnike Skupštine, 
Predsjednika i dva potpredsjednika, Izvršnog odbora, Nadzornog odbora za mandate 2021 – 2025. 
 

Ad. 7 
Pod točkom 7. dnevnog rada Izvršni odbor je potvrđivao je  Odluku Izvršnog odbora s elektronske 
sjednice IO od dana 19. srpnja 2021. godine  o raspisivanju natječaja za izbor tajnika Samoborskog 
športskog saveza za mandate 2021 – 2025.  Predsjednik je naveo da je došlo više zamolbi javljanja na 
natječaj te da će isto razmatrati komisija uspostavljena od novoizabranog izvršnog odbora nakon Izborne 
sjednice Skupštine za mandate 2021 - 2025. 
Predsjednik je, također, dodao da pod ovu točku želi staviti na usvajanje odluke o prihvatu kandidature 
Nike Fleiss za mjesto tajnika. Predsjednik navodi da ga je tajnica upozorila na pristiglu pošiljku koju je 
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poslala Nika Fleiss, a na kojoj nije bila navedena naznaka da se javlja na Natječaj za radno mjesto tajnika 
Samoborskog športskog saveza. Predsjednik se konzultirao s pravnikom oko pitanja otvaranja pošte, a 
koji ga je uputio da se pošta ne otvara i da predsjednik provjeri usmeno kandidaturu Nike Fleiss te 
provjeri je li pristigla pošta doista njezina prijava na natječaj. Predsjednik je to napravio te isto potvrdio. 
Predlaže da se pošiljka ne otvara do komisije za izbor tajnika.  
Nakon rasprave Izvršni odbor donosi jednoglasno potvrđuje odluku o raspisivanju natječaja za mjesto 
tajnika i usvaja odluku da se pošiljka Nike Fleiss ne otvara i da se priloži ostalim kandidaturama za 
natječaj za posao tajnika SŠs.  
 

Ad 8. 

Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza pod točkom 8. dnevnog reda razmatrao je potvrđivanje 
odluke zamolbe Triatlon kluba Samobor vezano na odlazak i plaćanje kotizacije za natjecanje Ironman u 
SAD. Odluka je da se sufinanciraju troškovi  kotizacije u iznosu 5.000,00 kn. 
Nakon rasprave Izvršni odbor jednoglasno potvrđuje odluku o odobrenju 5.000,00 kn za trošak kotizacije 
i puta na natjecanje Ironman u SAD-u. 
 
 

Ad. 9.  
 

Pod točkom 9. Izvršni odbor razmatrao je I Izmjene i dopune financijskog plana Samoborskog športskog 
saveza. Tajnica je navela da su u dostavljenim materijalima vidljive izmjene po pozicijama te da će isto ići 
na usvajanje na Skupštinu. 
U raspravi su sudjelovala većina članova IO i smatraju da bi trebalo napraviti prijedlog rebalansa za 
potporu natjecanjima za klubove koji su otišli u viši ranga natjecanja ili im se proširio sustav natjecanja. 
Po završetku rasprave Izvršni odbor primio je na znanje informaciju o I izmjenama i dopunama Programa 
JP u sportu grada Samobora čije će usvajanje I priprema za Skupštinu uslijediti na nekoj od sljedećih 
sjednica. 
 

Ad. 10.  
 

Pod točkom 10. Izvršni odbor dobio je obavijest o realizaciji programa Aktivne zajednice. Tajnica je 
navela da se potpisao Ugovor o asignaciji s Hrvatskim olimpijskim odborom, tvrtkom Zoryx d.o.o. i 
Savezom vezano na nabavu karate i judo tatamija za borilačku dvoranu OŠ Bogumila Tonija. 
U srpnju je pristigla pošiljka karate tatamija i u dogovoru s ravnateljem Ustanove SOS palete s robom su 
stavljene pod tribine dvorane dok ne dođe ostali dio robe – judo tatami krajem kolovoza 2021. 
Tajnica je navela da je 21. srpnja 2021. dobila informaciju Karate klub Samobor koristi nove tatamije u 
velikoj dvorani. Utvrđeno je da je Karate klub Samobor bez pitanja Saveza i bez ovlasti skinuo s paleta 
tatamije i koristio ih za pripreme sportaša. Tajnica smatra da postupak predstavnika  iz Karate kluba 
Samobor nikako nije u redu niti korektan, ali zbog sportaša kojima je to namijenjeno dogovoreno je da 
po završetku treninga slože natrag robu kako bi se napravila donacija i primopredaja tatamija te izradilo  
izvješće prema Hrvatskom olimpijskom odboru na zadovoljstvo svih učesnika u projektu. Nakon što 
stigne isporuka judo tatamija Izvršni odbor će donijeti odluku vezano za Ugovor o donaciji, primopredaju 
i uređenje borilačke dvorane. 
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Po završetku rasprave Izvršni odbor prima na znanje informaciju o realizaciji projekta Aktivne zajednice – 
nabava tatamija za borilačku dvoranu. 

Ad. 11. 
 

Pod točkom 11. Izvršni odbor primio je na znanje obavijest o obavljanju liječničkih pregleda sportaša za 
drugi dio godine.  
Tajnica je navela da će se liječnički pregledi i nadalje zbog situacije održavati u Domu zdravlja Rakitje i da 
kreću od 23. kolovoza 2021. godine. 

 
Ad. 12. 

 
Pod točkom 12. Izvršni odbor razmatrao je odluku o prihvatu izvješća i pravdanja sredstava iz odluke o 
produljenju provedbenog roka programa za Karate klub Samobor, Rukometnoi klub Rudar i 
Košarkaškaški klub Samobor. 
Tajnica je poslala u materijalima sve račune i izvode kojima klubovi pravdaju utrošena sredstava. 
Po završetku rasprave Izvršni odbor jednoglasno usvaja odluku o prihvaćanju pravdanja sredstava iz 
odluke o produljenju provedbenog roka programa za 2020. od 09. prosinca 2020. godine za Karate klub 
Samobor, Košarkaški klub Samobor i Rukometni klub Rudar. 
 

        Ad. 13. 
Pod točkom 13. Dnevnog reda IO SŠS primio je informaciju o realizaciji knjige Samoborski sport 1994 – 
2020.  
Tajnica je upoznala članove IO o pokretanju postupka jednostavne nabave za tisak knjige koja će imati 
284 stranice knjižnog bloka. 
Smatra da bi se, ukoliko mogućnosti dozvole, promocija knjige održala u tjednu obilježavanja proslave 
Dana Grada. 
Izvršni odbor zamolio je da dobiju knjigu na pregled prije slanja u tisak iste. 
 

Ad 14. 
 
Pod točkom 14. razmatrala se zamolba STK Samobor za avansnu uplatu 50% sredstava za turnir 
Otvoreno prvenstvo grada Samobora za 2021. godinu što je Izvršni odbor jednoglasno usvojio. 
 

 
Ad. 15. 

Pod točkom 15. razmatrana je zamolba NK Bregana za avansnu uplatu sredstava za rujan 2021. godine 
zbog povećanih troškova članarina, kotizacija i natjecanja. Na kraju rasprave IO SŠS jednoglasno 
odobrava avansnu isplatu za rujan. 
 

Ad 16. 
Pod točkom 16. dnevnog reda razmatrana je zamolba NK Samoborski otok za servis kosilica za 
održavanje travnjaka kluba. Po završetku rasprave IO SŠS jednoglasno odobrava isplatu u iznosu 4.320,00 
kn za servis kosilica. 
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Ad. 17. 
Pod točkom 17. dnevnog reda IO SŠS potvrđuje odluku donesenu elektroničkim putem dana 15. 07. 
2021. za popravak i servis motora kosilice za održavanje terena kluba NK Zrinski. 
 

Ad. 18. 
Po točkom 18. dnevnog reda razmatrala se zamolba Odbojkaškog kluba Samobor za sufinanciranje 
troškova članarina, kotizacija i stručnog rada u klubu. Predsjednik i tajnica su obrazložili zahtjev te po 
završetku rasprave IO SŠS donosi jednoglasno odluku o odobrenju 5.000,00 kn iz pozicije rezerve za 
troškove članarina i stručnog rada kluba. 
 

Ad. 19. 
Pod točkom 19. razmatrala se zamolba NK Zrinski za uplatu 50% rate za rujan 2021. godine zbog 
povećanih troškova natjecanja i treninga drugog dijela sezone. Po završetku rasprave IO SŠS donosi 
odluku o odobrenju isplate 50% mjesečne rate za rujan NK Zrinski. 
 

Ad. 20. 
Pod točkom 20. dnevnog reda razmatrala se zamolba za odobrenje plaćanja sredstava iz Programa JP u 
sportu grada Samobora Orijentacijskom klubu Japetić za organizaciju manifestacije 20. OP Samobora u 
iznosu 3.000,00 kn što je jednoglasno Izvršni odbor  potvrdio i odobrio. 
  

 
Ad. 21. 

 
Pod točkom 21. razmatrala se zamolba Konjičkog  kluba Mirnovec za isplatu 20.000,00 iz programa JP u 
sportu grada Samobora za potrebe organizacije Konjičkog kupa Samobor koji će se održati 27. – 29. 8. 
2021. Izvršni odbor jednoglasno donosi odluku o odobrenju isplate 20.000,00 kn za manifestaciju 
Konjički kup Samobora 2021. 

 
Ad 22. 

 
Pod točkom razno gosp. Garašić je postavio pitanja realizacije idejnog projekta Nacionalnog kampa 
loptačkih sportova te tražio informaciju je li isti završen i u kojoj je fazi. 
Tajnica je rekla da je prije dva tjedna dostavljen od tvrtke Blok A3 uvezeni idejni projekt koji je naručen 
odlukom IO 15. srpnja 2020. godine te da će se isti poslati članovima IO na uvid.  
 

Sjednica je završila u 20,30 sati. 

 
Zapisnik pohranjen je u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 

    Zapisničar:       Predsjednik: 

Marijana Radek               Miro Kelečić 
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